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FRÅGA 
till ordförande i Primärvårdsnämnden Lisa Flinth (L) 

Övergången till nära vård-enheter 

Den 1 april övergick ansvaret för kvälls- och helgmottagningarna till den nya förvaltningen Nära vård och 
hälsa. Det innebär att tio mottagningar nu ingår i den nya vårdformen med så kallade ”nära vård-enheter”. 
Syftet med förändringen är att skapa en mer sammanhållen vård där patienter får vård på rätt nivå.  

Genom att integrera kvälls- och helgmottagningar i nära vård-enheter ska vården bli mer jämställd, 
tillgänglig och samordnad. Centerpartiet ser dock mer kritiskt på omställningen. Nedläggningen av tidigare 
kvälls- och helgmottagningar innebär en centralisering till sjukhusorterna, vilket riskerar att försämra 
tillgängligheten för många skåningar. Vi ser vidare med oro på att de mindre sjukhusens akutmottagningar 
omvandlas till nära vård-enheter – vilket snarare flyttar vården mot akuten än ut till vårdcentralerna. Att 
endast tio enheter ska serva hela Skåne kan leda till långa väntetider och minskad tillgänglighet. 
Personalorganisationen, där vissa anställs direkt och andra köps in från andra organisationer, riskerar vidare 
att skapa en otydlig och splittrad struktur.  

Vi i Centerpartiet upplever också att informationen kring övergången har varit bristfällig, både inför och 
efter den 1 april. Det är fortfarande oklart hur väl övergången har fungerat i praktiken och om de nya 
enheterna nu fungerar ändamålsenligt. För medborgarna är det av största vikt att få tydlig och tillgänglig 
information om vart de ska vända sig i vårdärenden, särskilt när de behöver vård under kvällar och helger.   

Med anledning av ovanstående ställs följande fråga till Lisa Flinth: 

- Anser Primärvårdsnämndens ordförande att de nya nära vård-enheterna fungerar 
ändamålsenligt? 

 

Charlotte Bossen (C) 
Ledamot i regionfullmäktige 
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